
PROTOKÓŁ NR  14/16

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 25 listopada 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, zakończyło o godz. 15:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca  komisji,

2. Artur Wrona

3. Krystyna Konieczna

4. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona członków komisji:

1. Agnieszka Kryszkowska

2. Mariusz Kubiak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z  pismem mieszkańców o utwardzenie  alejek cmentarnych w dolnej  części  cmentarza

przy. ul. Matejki.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej prowadziła Przewodnicząca Zofia Ujma.

Zapoznała zebranych z pismem mieszkanki zawierającym podpisy kilkudziesięciu mieszkańców Kowar w/s

alejek na cmentarzu w dolnej części przy ul. Matejki.

Ad. 2  Obecna na posiedzeniu komisji  Pani Wiceburmistrz Agnieszka Kryszkowska,  była już zapoznana z

treścią pisma, udzieliła pisemnej odpowiedzi  mieszkańcom. Radny Pan Gorczyca oraz obecny Radny Pan

Mariusz Kubiak, sugerowali aby wzorem poprzednich praktyk, wspólnie z dzierżawiącym cmentarze Panem

Rzeżawińskim,  utwardzić  alejki  przy  użyciu  surowców  z  odzysku  nowo  budowanych  dróg  czy  innych

niedrogich składników.

Sprawa jest otwarta, wymaga działań ale w terminie późniejszym.

Ad. 3 W sprawach różnych dyskutowano o planach nowo powstałej spółki.

Ad 4 Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna, mając na uwadze zły stan alejek cmentarnych przy ul. Matejki, kierując się pismem

mieszkańców  wnioskuje  o  realizację  tych  działań  w  2018  roku  przy  współudziale  Pana  dzierżawiącego

cmentarze.

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                       Zofia Ujma


